
 
 

Školská rada Základní školy Brno, Heyrovského 32, příspěvková organizace 

 
 

Zápis z 19. schůze 

 
Školské rady Základní školy Brno, Heyrovského 32, příspěvkové organizace 

 

konané dne 2. září 2024 ve sborovně školy 

 

 

 

 

 

Zahájení jednání: 12:00 hod 

 

Přítomni:  Bc. Andrea Koubková, Mgr. Eva Břicháčková, Marek Žic, 

Martina Suchánková, Ing. Tomáš Jára, Tomáš Hejl 

 

Hosté:  Mgr. Ludmila Eliášová, ředitelka školy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Program:  

1. Schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků v něm 

obsažených 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

3. Projednání Školního vzdělávacího programu ROZVOJ platného od 1. 9. 2024 

4. Diskuze 

 

 

 

 



1. Schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků v něm 

obsažených 

 

Usnesení: 

Školská rada schvaluje Školní řád Základní školy Brno, Heyrovského 32, příspěvkové 

organizace ze dne 2. září 2024 

 

Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 0   Přítomni: 6 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

 

Usnesení: 

Školská rada schvaluje Výroční zprávu - školní rok 2023/2024 Základní školy Brno, 

Heyrovského 32, příspěvkové organizace.  

 

Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 0  Přítomni: 6 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Projednání Školního vzdělávacího programu ROZVOJ platného od 2. 9. 2024 

 

Školská rada projednala nový Školní vzdělávací program ROZVOJ, který je platný od 

2. 9. 2024. 

 

 

4. Diskuze 

 

ŠR diskutovala o: 

- vysokých teplotách ve třídách a jejich řešení 

- rekonstrukci chodeb na 1. stupni 

- rekonstrukce kanceláře 

- plánu rekonstrukce jedné učebny a dalších kanceláří 

- využití dotace na digitální vybavení, investici do IT 

- nedostatku pracovníků na úklid 

- nových webových stránkách 

- školním plese ve Společenském centru 11. ledna 2025 

- Zahradní slavnosti 

- nevyužitém prostoru za tělocvičnou 

- výuce cizích jazyků (nabídka španělštiny od příštího školního roku) 

- přijímacím řízení na střední školy 

 

 

 

 

 

      Zapsala: Mgr. Eva Břicháčková, předsedkyně  


